
填表须知 

1、 本表适用于外单位人员申办 PACTL 外场通行证使用。 

2、 PACTL 外场通行证设有通行区域： 

一期货站：J 外场区域。 

二期货站：K 外场区域。 

西区货站：L 外场区域。 

设有功能： 

外场驾驶铲车 

申请单位在需申请区域后括号内打勾。 

3、 申办“PACTL 外场通行证”请到 PACTL 安全保卫部综合管理室领取本表，按栏目

要求填制后交安全保卫部综合管理室。 

4、 办证程序、办证人员材料等有关情况请参见《PACTL 证件管理办法》。 

PACTL 安全保卫部 2018 年 8 月 

 

 

 

Application Guide 

 

1. This form is used by outside units for applying for PACTL’s landside passes. 

2. Valid area for the PACTL’s landside pass: 

Terminal 1: J Landside 

Terminal 2: K Landside 

Terminal 3(PACTL West): L Landside  

Function： 

Driving forklift in landside  

Please mark a tick in the corresponding bracket beside the area. 

3. Units applying for landside may get this application form from the Pass Control 

Room of PACTL’s Safety & Security Department (SD). After filling it in, submit the 

form to the Pass Control Room of PACTL’s Safety & Security. 

4. Please refer to the “Regulations on the Management of PACTL Pass” for relevant 

information regarding the applying procedures and applicants’ applying materials. 

 

 Safety & Security Department / PACTL 
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